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právo na tajné smlouvy (VIDEO CZ, 16 min)
- CZ24 News | 15. dubna 2023

Živá dokumentace❣️Jakou nese ministr odpovědnost? “Skutečně jsem předpokládala, proto jsem se na
to ptala, že pan ministr musí mít nějaké podklady na základě kterých rozhodl. Přeci není takový
blázen, aby tu odpovědnost přezval na sebe jako manažera, ministra a lékaře profesně. On to
skutečně udělal proti doporučení SÚKL. Odborný orgán řekl ne, ale pan ministr postupem své
odpovědnosti rozhodl jinak.” říká v rozhovoru advokátka, odbornice na ústavní právo a v současné
době senátorka Mgr. Jana Zwyrtek-Hamplová. Proč si myslí, že se problém v ČR vymlčí? Proč chůze
za pravdou ještě nekončí? Proč máme státní instituci SÚKL? Co SÚKL doporučil? Jakou úlohu hrálo
ministerstvo zdravotnictví za této i minulé vlády? Jak rozhodoval ministr? Proč má právo na další
smlouvy? Proč se lidem tak lhalo? Živá dokumentace❣️České cesty z covidu. Rozhovor s Janou
Zwyrtek Hamplovou k aktuálním informacím.

“V České republice se prozatím zvolila metoda, že se ten problém a vše, co se dělo v covidové době,
tak se vymlčí a promlčí. Trestné činy se jen tak rychle nepromlčí. Chtějí věci vymlčet, což znamená,
že budeme potichu a budeme se tvářit, že se nic neděje. Otravní lidé jako jsem já, co se ptají, tak po
těch půjdeme, protože to jsou ti dezinformátoři. Řeknu to lidově. Na toto jim kašlu. Chůze za pravdou
ještě nekončí. Ještě jeden až dva roky potrvá. Nevím, jestli pan ministr tu odpověď psal sám nebo mu
ji psali úředníci, ale on se v podstatě k té odpovědnosti přihlásil, což nám v určitou dobu dost
usnadní situaci. Vše má nějaký svůj vývoj. Skutečně jsem předpokládala, proto jsem se na to ptala, že
pan ministr musí mít nějaké podklady na základě kterých rozhodl. Přeci není takový blázen, aby tu
odpovědnost přezval na sebe jako manažera, ministra a lékaře profesně. On to skutečně udělal proti
doporučení SÚKL. Odborný orgán řekl ne, ale pan ministr postupem své odpovědnosti rozhodl
jinak.” říká v rozhovoru advokátka, odbornice na ústavní právo a v současné době senátorka Mgr.
Jana Zwyrtek-Hamplová. Proč si myslí, že se problém v ČR vymlčí? Proč chůze za pravdou ještě
nekončí? Proč máme státní instituci SÚKL? Co SÚKL doporučil? Jakou úlohu hrálo ministerstvo
zdravotnictví za této i minulé vlády? Jak rozhodoval ministr? Proč má právo na další smlouvy? Proč
se lidem tak lhalo?
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